
 

 

                                                                                                                             

Årsmøteprotokoll for Fredrikstad Arbeiderparti                                        

Dato:  25. januar 2025 kl. 12.00  

Sted:  Fredrikstad Stadion    

Det var 47 medlemmer til stede ved møtets start.   

Dagsorden for møtet:  

1. Åpning  

2. Konstituering  

3. Innledning og debatt 

4. Årsberetning 2024  

5. Regnskap 2024 

6. Budsjett 2025 

7. Innkomne forslag  

8. Valg  

1. Åpning  

Møtet ble åpnet kl. 12.00 av Kristian Flodin. 

2. Konstituering  

Årsmøtet godkjente innkalling og dagsorden.  

 
Styrets innstilling på Atle Ottesen som ordstyrer og Mona Mathisen som referent ble 
vedtatt. Årsmøtet ble erklært lovlig satt.  
 

3. Innledning og debatt 

Tonje Brenne innledet før debatt og kommentarer til innkomne forslag. Følgende personer 
hadde ordet i debatten:  

• Anne-Marit Godal 
• Ole Haabeth 
• Alf Reidar Olsen 
• Nils Are Magerøy 
• Vidar Schei 
• Mona Mathisen 
• Hanne Ellingsen 
• Simon Laabak 



 

 

• Marit Haabeth 
• Jon-Ivar Nygård 
• Kristian Flodin 

Tonje Brenna oppsummerte debatten og ønsket lykke til med resten av årsmøtet og det 
politiske arbeidet videre. 

 

4. Hilsninger til årsmøtet 

AUF v/ Nicolay Storvik og LO v/ Vidar Schei hilste årsmøtet. 

 
5. Årsberetninger 2025 
 
Vi behandlet beretninger fra : 

• Partistyret 

• Bystyregruppa 

• Politiske utvalg 

• Medlemsansvarlig 

• Kvinnenettverket 

• AUF 

 
 

Alle årsberetninger ble enstemmig godkjent av årsmøtet. 

6. Regnskap 2024 
Regnskapet ble enstemmig godkjent. Styret fikk fullmakt til å godkjenne endelig regnskap og 
revisorberetning. 

7. Budsjett 2025 

Budsjett for 2025 ble enstemmig godkjent. 

8. Innkomne forslag   

Det var 18 innsendte forslag: 

Forslag 1: 

For en sterkere framtid – Innføring av partiskatt i Fredrikstad Arbeiderparti 

Som sosialdemokrater vet vi at fellesskapets styrke ligger i solidaritet og rettferdig fordeling. 

Når vi står overfor utfordrende tider, er det vår plikt å handle med kløkt og ansvar, og sikre at 



 

 

vår organisasjon har de ressursene som trengs for å bygge et mer rettferdig samfunn. Derfor 

fremmer vi nå forslaget om å innføre en partiskatt på 5% for alle som innehar betalte verv i 

kommunen og representerer Arbeiderpartiet. 

Dette er ikke bare en praktisk løsning – det er en ideologisk forpliktelse til å styrke vårt felles 

prosjekt. Partiskatten vil gi oss en stabil og bærekraftig økonomisk plattform, slik at vi kan 

intensivere vårt arbeid for de verdiene vi står for: rettferdighet, solidaritet og trygghet for alle i 

Fredrikstad. 

Ved å bidra med 5% av inntekten fra betalte verv, viser vi at vi ikke bare snakker om 

solidaritet – vi praktiserer det. Disse midlene vil bli fordelt mellom Fredrikstad Arbeiderparti 

og de aktive lokallagene, slik at de brukes der de kan gjøre mest nytte. Det vil bety mer til 

valgkamp, mer til politisk aktivitet og mer til å løfte frem lokale initiativer som gjør en forskjell 

for folk i hverdagen. 

Vi vet at økonomiske bidrag kan være et følsomt tema, men dette handler om å stå sammen 

for det vi tror på. Partiskatten er en investering i vår felles fremtid – en fremtid der 

Arbeiderpartiet står sterkt i Fredrikstad, og der vi har ressursene til å kjempe for våre saker 

og verdier. 

Gjennom denne ordningen viser vi at vi er villige til å legge inn det ekstra engasjementet som 

trengs for å bygge en sterkere og mer sammensveiset organisasjon. Partiskatten gir oss 

også muligheten til å engasjere og styrke lokallagene, der grunnlaget for vårt politiske arbeid 

legges. 

Til slutt er dette ikke bare en sak om økonomi – det er en sak om hvem vi er. Vi er partiet 

som tror på fellesskap, som vet at vi er sterkere når vi bidrar sammen, og som alltid setter 

felleskapet foran enkeltinteresser. 

Vi oppfordrer derfor alle med betalte verv som representerer Arbeiderpartiet i Fredrikstad 

kommune til å støtte dette forslaget. Gjennom denne partiskatten kan vi fortsette å kjempe 

for rettferdighet, styrke vår organisasjon og bygge en fremtid vi alle kan være stolte av. 

Sammen er vi sterkere – for Fredrikstad, for Arbeiderpartiet og for fellesskapet. 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets innstilling Forslaget avvises 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Vedtatt mot én stemme 

 

Forslag 2: 
 

For en bilfri, levende og inkluderende Gamleby – fellesskapets perle for framtida 

Gamlebyen er hjertet av Fredrikstad, en unik skatt og en historisk juvel som binder sammen 

fortid, nåtid og framtid. Den er et levende felleseie – et sted der kultur, handel og samhold 

møtes. Men for at Gamlebyen skal forbli et levende lokalsamfunn og ikke forvandles til en 

stille museumsgjenstand, kreves det en gjennomtenkt, solidarisk og bærekraftig politikk. 



 

 

Som sosialdemokrater ønsker vi å sette fellesskapets verdier i sentrum for utviklingen av 

Gamlebyen. Dette handler om å skape en levende bydel der mennesker, kultur og natur 

prioriteres foran biler og kaotisk trafikk, samtidig som vi ivaretar byens rike historie. 

Bevaring og utvikling hånd i hånd 

Gamlebyen må bevares som en historisk perle, men den må også få rom til å vokse. Dette 

betyr å kombinere bevaring av kulturarven med ansvarlig utvikling. Ny boligutvikling og 

infrastruktur må harmonere med Gamlebyens historiske særpreg, og 

områdereguleringsplanen for Gamlebyen, Kongsten og Hagebyen må ha bærekraft som et 

grunnleggende prinsipp. 

Vi krever: 

• Prioritering av kulturarv og bærekraft i all byutvikling. 

• Sikring av universell utforming slik at alle, uansett alder eller funksjonsevne, kan 

oppleve Gamlebyen på like vilkår. 

Plass til beboerne – en rettferdig parkeringspolitikk 

En bilfri Gamleby handler om mer enn miljøhensyn – det handler om å sette mennesker 

først. Ved å redusere biltrafikken gir vi rom for trygge lekeplasser for barn, blomstrende 

kulturarrangementer og en fredelig atmosfære for både innbyggere og besøkende. 

For at dette skal lykkes, må vi sørge for gode løsninger for beboerne. Vi foreslår at 

parkeringsplassen ved det gamle NRK-bygget og de eksisterende plassene ved Vanntroa og 

til høyre mot den offentlige og private parkeringsplassen, reserveres for beboerne i 

Gamlebyen. Dette sikrer at bilene fjernes fra gatebildet uten at beboernes behov settes til 

side. 

I tillegg må vi: 

• Etablere dedikerte parkeringsplasser for nødvendige tjenester som hjemmesykepleie 

og andre kommunale funksjoner. 

• Øke tilrettelegging for kollektivtransport, sykkelstier og gangveier som knytter 

Gamlebyen tettere til resten av Fredrikstad. 

Gamlebyen skal være et sted der det er en glede å oppholde seg – ikke en arena for 

overfylte parkeringsplasser og støyende trafikk. 

Kultur og næring – livsnerven i Gamlebyen 

Gamlebyen lever gjennom menneskene som fyller gatene med liv og aktivitet. Småbedrifter, 

kunstnere og kulturarrangementer er avgjørende for bydelens sjel. Derfor foreslår vi: 

• Økt kommunal støtte til festivaler og arrangementer som trekker folk til Gamlebyen og 

styrker det lokale kulturlivet. 

• Stipendordninger og flere utstillingsmuligheter for lokale kunstnere. 

• Tiltak for å støtte småbedrifter og håndverkere som opprettholder Gamlebyen som et 

levende handelssted. 

 

 



 

 

Bærekraftig turisme og formidling 

Gamlebyen tiltrekker seg turister fra hele verden, men vi må sikre at turismen er bærekraftig 

og ikke går på bekostning av bydelens særpreg. Vi foreslår strategier som balanserer 

turisme med miljøhensyn og kulturarv, og styrker formidlingen av Gamlebyens historie 

gjennom digitale løsninger og guidede turer. 

Et sosialdemokratisk løfte for fellesskapet 

Gamlebyen er ikke bare fortida vår – den er også framtida vår. Som sosialdemokrater tror vi 

på et samfunn der fellesskapet står i sentrum, og der alle har tilgang til byens rikdommer. 

Vi forplikter oss til å: 

• Bevare Gamlebyen som en levende bydel for dagens og framtidens generasjoner. 

• Fremme fellesskap, kultur og miljø foran snevre økonomiske interesser. 

• Sikre at Gamlebyen er et sted der alle, uansett bakgrunn, kan oppleve stolthet, glede 

og tilhørighet. 

La oss sammen sørge for at Gamlebyen fortsetter å skinne som en sosialdemokratisk visjon 

– en levende, inkluderende og bærekraftig perle som vi kan være stolte av i generasjoner 

framover. 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets 

innstilling 

Vedtas og oversendes bystyregruppa. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

Forslag 3: 
 

For en trygg og inkluderende oppvekst – tiltak mot økende ungdomskriminalitet 

I det sosialdemokratiske fellesskapet vi ønsker å bygge, skal ingen barn eller ungdom falle 

utenfor. Når vi ser en økning i kriminalitet og vold blant barn og ungdom i flere deler av 

Norge, må vi ta dette som et alvorlig signal om at noe svikter. Barn som vokser opp uten 

trygge rammer, meningsfulle aktiviteter og tilstrekkelig støtte, risikerer å søke til 

miljøer der destruktive handlinger blir en erstatning for tilhørighet. 

Dette er ikke bare et spørsmål om individets valg, men om samfunnets ansvar. Det er på tide 

at vi setter inn tiltak som går til roten av problemet og gir barn og unge en framtid preget av 

muligheter, ikke hindringer. 

Årsaker til økningen i ungdomskriminalitet 

1. Sosial ulikhet og fattigdom: 

Når familier sliter økonomisk, skaper det ustabile oppvekstsvilkår. Barna får mindre 

tilgang til fritidsaktiviteter, gode boliger og trygge nærmiljøer. 

2. Mangel på fritidstilbud: 

Mange lokalsamfunn mangler fritidstilbud som engasjerer barn og ungdom. Når 



 

 

ungdom ikke har noe å gjøre, øker risikoen for at de søker spenning i destruktive 

miljøer. 

3. Sviktende skolemiljø: 

Skoler med dårlig ressurstilgang og mangelfull tilrettelegging kan føre til at sårbare 

barn faller utenfor. Dette kan skape grobunn for frustrasjon og manglende 

mestringsfølelse. 

4. Dårlig psykisk helse: 

Psykiske helseplager blant barn og unge øker, og manglende tilgang til rask og god 

hjelp kan bidra til at ungdom søker destruktive måter å håndtere problemene sine på. 

5. Fravær av tilhørighet: 

Ungdom som føler seg utenfor fellesskapet, søker ofte andre miljøer for å få 

tilhørighet. Dette kan være gjengmiljøer eller grupperinger som fremmer negativ 

atferd. 

Løsninger – for en tryggere framtid 

Som sosialdemokrater vet vi at det ikke finnes enkle løsninger, men vi vet også at 

forebygging alltid er bedre enn reparasjon. Vi må styrke fellesskapet og sørge for at alle 

barn og unge har de samme mulighetene til å lykkes. 

1. Styrking av fritidstilbud: 

Kommunene må sikre at alle barn og unge har tilgang til trygge og meningsfulle 

fritidsaktiviteter. Dette inkluderer alt fra idrettslag til kulturtilbud og åpne møteplasser. 

Tilbudene må være gratis eller svært rimelige, slik at økonomiske forhold ikke blir 

et hinder. 

2. Økt innsats i skolen: 

Skolene må få flere ressurser til å følge opp elever som sliter faglig eller sosialt. Dette 

inkluderer flere spesialpedagoger, helsesykepleiere og sosionomer som kan 

identifisere og støtte sårbare elever tidlig. 

3. Lavterskel psykisk helsevern: 

Tilgangen til rask og god hjelp for psykiske helseproblemer må forbedres. 

Kommunene må etablere lavterskeltilbud som er tilgjengelige for barn og unge, uten 

lange ventetider. 

4. Foreldreveiledning: 

Mange foreldre ønsker å gi barna sine en trygg oppvekst, men føler seg usikre på 

hvordan. Vi foreslår å styrke tilbudene om foreldreveiledning, med fokus på 

grensesetting, støtte og inkludering. 

5. Trygge nærmiljøer: 

Kommunene må prioritere å skape trygge nærmiljøer gjennom bedre belysning, 

overvåking av utsatte områder og forebyggende arbeid i samarbeid med politi og 

frivillige organisasjoner. 

6. Styrking av ungdomsrådene: 

Ungdom må selv få en stemme i utformingen av tiltakene som angår dem. Ved å gi 

ungdomsrådene større mandat og ressurser, kan vi sikre at tiltakene faktisk treffer. 

 

En appell til fellesskapet 



 

 

Som sosialdemokrater står vi for en politikk som bygger opp mennesker, ikke dømmer dem. 

Når vi ser barn og unge havne i kriminelle miljøer, er det vår plikt å spørre oss selv: 

Hvordan kunne vi ha gjort dette annerledes? 

Denne uttalelsen er en oppfordring til handling. Vi kan ikke akseptere at lediggang og 

utenforskap blir roten til problemer som rammer hele samfunnet. La oss derfor forplikte 

oss til å bygge et samfunn der alle barn og unge har trygge rammer, meningsfulle aktiviteter 

og en følelse av tilhørighet. 

Forslag til vedtak: 

1. Fredrikstad Arbeiderparti forplikter seg til å arbeide for gratis fritidstilbud til barn og 

unge i kommunen. 

2. Kommunen skal øke ressursene til skoler, med fokus på tidlig innsats og styrking av 

skolehelsetjenesten. 

3. Fredrikstad skal etablere flere lavterskeltilbud innen psykisk helse for barn og unge. 

4. Nærmiljøer skal prioriteres i kommunens planlegging, med særlig fokus på trygghet 

og inkludering. 

5. Ungdomsrådene skal styrkes, og ungdommens stemme skal vektlegges i arbeidet 

med å forebygge kriminalitet. 

Fellesskapets styrke ligger i at ingen faller utenfor. Fredrikstad Arbeiderparti må stå i 

front for å gi barn og unge i kommunen en trygg, inkluderende og meningsfull oppvekst. 

Dette er en investering i fremtiden – for enkeltmenneskene, for lokalsamfunnet og for 

fellesskapet. 

 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets innstilling Vedtas. Oversendes bystyregruppa for oppfølging. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

Forslag 4: 

 

Bolig til alle – et sosialdemokratisk mål 

Bolig er et grunnleggende velferdsgode – et anker i et stabilt og trygt liv. Det handler ikke 

bare om tak over hodet, men om rammer for familieliv, personlig frihet og sosial inkludering. 

For Arbeiderbevegelsen har retten til et godt og trygt sted å bo alltid vært en hjørnestein i vår 

kamp for rettferdighet og solidaritet. Likevel ser vi i dag at mange med vanlige inntekter ikke 

har råd til å bo der jobbene er, og at leietakere ofte står uten tilstrekkelig rettsvern eller 

økonomisk trygghet. Dette krever handling. 

En rettferdig boligpolitikk for arbeidsfolk Vi støtter fullt ut tiltakene som fremgår av LO sin 

boligpolitiske plattform for 2024. Det er på tide at staten og kommunene tar en mer aktiv rolle 

i boligpolitikken og sørger for at bolig ikke reduseres til en markedsvare, men forblir et 



 

 

velferdsgode. Vi må bryte med den nåværende utviklingen, hvor spekulasjon og økonomiske 

interesser styrer boligmarkedet. 

Tiltak for en ny boligpolitisk retning: 

1. Flere boliger der folk jobber: Vi må sikre tilstrekkelig boligbygging i pressområder 

gjennom tidsbestemte reguleringsplaner og utvikling av ikke-kommersielle 

boligbyggelag. Samtidig må vi sørge for at nye boligmodeller som «leie-til-eie» og 

deleie blir tilgjengelige for de med vanlige inntekter. 

2. Kommunale boliger som fungerer: Kommunene må prioritere midler til å bygge og 

vedlikeholde kommunale boliger. Dette er ikke bare sosialt ansvarlig, men økonomisk 

bærekraftig. Vi må også sikre en vei til boligkjøp for kommunale leietakere gjennom 

startlån og deleie. 

3. En sterkere Husbank: Husbanken må styrkes som en boligpolitisk kraft. Den må 

kunne tilby startlån som en rettighet for førstegangskjøpere og sikre tilskudd til 

kommuner og boligbyggelag for å møte lokale boligbehov. 

4. Rettferdig boligbeskatning: Det er på tide å undersøke hvordan vi kan bruke 

skattesystemet til å motvirke spekulasjon og boligprisinflasjon. Eiendomsskatt på høyt 

verdsatte boliger og tiltak mot økonomisk kriminalitet i eiendomsmarkedet må 

innføres. 

5. Sterkere rettigheter for leietakere: En ny og forbedret husleielov må sikre 

leietakeres rettsvern, motvirke utnyttelse, og gi trygghet mot urimelig leieprisvekst. 

Dette inkluderer et aktivt tilsynsorgan og en styrket rett til fri rettshjelp i boligrelaterte 

tvister. 

6. En ny sosial leiesektor: Staten må legge til rette for flere ikke-kommersielle 

leieboliger. Dette krever både juridiske og økonomiske virkemidler, slik at fellesskapet 

kan sikre trygge og rimelige boligalternativer. 

En kamp for fellesskapet Denne politikken er ikke bare en visjon – det er en kamp for 

fellesskapet. For at unge skal få en fremtid i egne hjem, for at arbeidstakere i 

samfunnskritiske yrker skal bo nær jobben, og for at alle skal kunne leve i trygge og gode 

nabolag. Dette er sosialdemokratisk politikk i praksis – rettferdighet, inkludering og 

solidaritet. 

Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag oppfordrer Fredrikstad Arbeiderparti til å ta denne kampen 

videre. Sammen kan vi sikre at alle, uansett inntekt eller bakgrunn, får muligheten til å bo 

trygt og godt. Bolig er en rettighet – ikke en luksus. Stem for en rettferdig boligpolitikk! 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets innstilling Vedtas. Oversendes bystyregruppa for oppfølging. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

Forslag 5: 

Et løft for barnekoordinatorordningen i Fredrikstad! 



 

 

I Fredrikstad kommune står vi overfor en alvorlig utfordring: fire barnekoordinatorer har 

ansvar for over 90 familier hver. Dette er uholdbart, urettferdig og i strid med nasjonale 

anbefalinger. Barnekoordinatorer skal være en trygg havn og en veiviser for familier med 

barn som har store og sammensatte behov. Når én koordinator må bistå over 90 familier, 

undergraves hele formålet med ordningen. 

Barnekoordinatorens rolle er å sikre at familier får koordinert, helhetlig og verdig hjelp. I dag 

må mange familier i Fredrikstad kjempe mot systemet, fremfor å få den støtten de har rett på. 

Dette er ikke bare et organisatorisk problem – det er et moralsk svik mot våre mest sårbare 

innbyggere. 

Fredrikstad kommune må ta ansvar 

Det er kommunens plikt å sørge for at barnekoordinatorordningen fungerer etter 

intensjonene. FN-konvensjonen for rettigheter til mennesker med funksjonsnedsettelser 

(CRPD) og norsk lov gir klare føringer om rett til tilrettelagte tjenester. Å ignorere dette ved å 

skylde på manglende ressurser er ikke akseptabelt. Statsforvalteren har allerede måttet gripe 

inn i flere tilfeller der kommunen har tolket regelverket for strengt. Dette er et tydelig signal 

om at praksisen må endres. 

Dette krever vi: 

1. Flere barnekoordinatorer: Antallet barnekoordinatorer må økes umiddelbart for å 

redusere belastningen per koordinator. Vi foreslår en norm på maksimalt 25 familier 

per koordinator, i tråd med anbefalinger. 

2. Bedre opplæring og støtte: Kommunen må sikre at barnekoordinatorene har den 

nødvendige kompetansen og støtten for å utføre sine oppgaver effektivt. 

3. Klar og tilgjengelig informasjon: Fredrikstad kommune må tydeliggjøre hvordan 

familier kan søke om barnekoordinator, og sikre at veiledning og søknadsprosesser 

er forståelige og rettferdige. 

4. En helhetlig plan for sammensatte behov: Det må utarbeides en konkret 

handlingsplan som inkluderer mål for avlastning, tilrettelegging og koordinering, 

basert på familiers faktiske behov. 

Barnekoordinatorordningen er ikke en kostnad – det er en investering i fremtiden til barn, 

familier og lokalsamfunnet. Ved å støtte familiene, forebygger vi overbelastning, skilsmisser 

og uførhet. Dette handler om hva slags samfunn vi vil være: et som setter mennesker først, 

eller et som snur ryggen til dem som trenger oss mest. 

Fredrikstad kan ikke stå stille mens familier faller gjennom. Det er tid for handling, og det er 

tid for å sette våre verdier ut i livet. Vi krever et løft for barnekoordinatorordningen – for 

barna, for familiene og for fremtiden! 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets innstilling Vedtas. Oversendes bystyregruppa for oppfølging. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

 



 

 

Forslag 6: 
 

Arbeiderpartiets oppslutning krever handling! 

Arbeiderpartiet har alltid vært det store folke-partiet, bygd på grunnverdiene fellesskap, 

solidaritet og rettferdighet. Likevel ser vi med bekymring på hvordan partiet vårt i dag mister 

oppslutning. Årsaken er ikke kun ytre omstendigheter, men også hvordan vi som parti 

kommuniserer og organiserer oss. For mange medlemmer føler seg oversett, og kontakten 

mellom våre folkevalgte og grasrota har blitt for svak. Dette kan ikke fortsette. 

Et parti for medlemmene – ikke bare for politikerne 

Det oppleves ofte som om Arbeiderpartiets politikere har nok med seg selv. 

Kommunikasjonen mellom politikere og medlemmer er nærmest ikke-eksisterende, og når 

den skjer, er den ofte enveis. Dette bryter med vår sosialdemokratiske tradisjon, der 

medlemmene skal være drivkraften i partiet. Det er på tide å ta et krafttak for å gjenopprette 

denne kontakten. 

For noen år siden ble det foreslått at medlemmer skulle få delta på representantskapsmøter 

– en gyllen mulighet til å bygge bro mellom grasrota og toppene i partiet. Hva ble resultatet? 

Nesten ingenting. Verken invitasjoner eller oppfordringer ble sendt ut, og fraværet av 

oppfølging resulterte i lave oppmøtetall og synkende engasjement. På ett møte deltok kun 12 

personer, inkludert barn som var der på grunn av barnepass. Dette er uholdbart for et parti 

som skal være folkets parti. 

Lær av erfaringer som virker 

En undersøkelse publisert av Nationen viste at Arbeiderpartiets medlemsutvikling er 

alarmerende. Uten det sterke arbeidet fra Trøndelag, med +2853 medlemmer i Nidaros 

Sosialdemokratiske Forum, ville medlemsutviklingen i de ni fylkene som svarte, vært negativ 

med 649 færre medlemmer. Dette viser at oppsøkende og fysisk tilstedeværelse fungerer – 

noe vi bør lære av og implementere bredere. 

Trond Giske har vist at medlemsmøter og dialog bygger tillit og engasjement. Når vi møter 

medlemmene ansikt til ansikt, skaper vi ikke bare en arena for å forklare politikken vår, men 

også for å lytte. Partiet vårt må bli flinkere til å verdsette og bruke denne dynamikken. Dette 

handler ikke om enkeltpersoner, men om å sikre at Arbeiderpartiet igjen blir et levende 

folkeparti som står sterkt i hele landet. 

Hva krever vi? 

1. Gjenopprett kontakten med medlemmene: Inviter medlemmene til 

representantskapsmøter og andre viktige fora. Sørg for at de blir hørt og inkludert i 

prosessene. 

2. Fysisk tilstedeværelse: Lokallag og fylkeslag må prioritere å møte medlemmer 

ansikt til ansikt, slik vi ser at fungerer i Nidaros. 

3. Styrk dialogen: Opprett faste arenaer der medlemmer kan uttrykke sine synspunkter 

og diskutere politikk med partiets ledelse. 

4. Gjennomfør en medlemsstrategi: Utvikle en nasjonal plan for å sikre vekst i 

medlemsmassen og hindre frafall. Strategien må være handlingsrettet, med konkrete 

mål og tidsfrister. 

En kamp mot høyresidens angrep 

Vi står midt i en tid der Høyre og deres støttespillere i Venstre og Frp, med støtte fra NHO, 



 

 

ønsker å svekke sykelønnsordningen. Hva blir det neste? Pensjonister og uføre? Vår kamp 

mot denne utviklingen krever et sterkt og samlet parti, der vi står skulder ved skulder med 

medlemmene våre. 

Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag oppfordrer Fredrikstad Arbeiderparti til å ta disse 

utfordringene på alvor. Vi må handle nå for å styrke kontakten med medlemmene, øke 

oppslutningen og sikre at Arbeiderpartiet igjen blir det foretrukne valget for folk flest. Vår 

ideologi krever at vi lytter, inkluderer og står på for det vi tror på – for det er slik vi bygger et 

rettferdig samfunn. 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets innstilling Vedtas. Nytt styre følger opp gjennom kommunikasjon og 

handlingsplan for 2025. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

Forslag 7: 

 

Bevar sykelønnsordningen – et verdivalg for solidaritet og trygghet 

Sykelønnsordningen er selve hjørnesteinen i det norske arbeidslivet. Den gir oss trygghet 

når vi står i livets tøffeste situasjoner. Blir vi syke, skal vi kunne konsentrere oss om å bli 

friske – uten frykt for økonomisk ruin. Dette er kjernen i det norske samfunnet, et samfunn 

som setter folk først. 

Men denne rettigheten er under press. Krefter på høyresiden argumenterer stadig med at 

sykelønnsordningen er for dyr og at den blir misbrukt. Dette er ikke bare feil, det er en direkte 

trussel mot velferden og solidariteten som har bygget Norge. 

Vi i Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag sier det klart og tydelig: Sykelønnsordningen 

skal ikke røres! 

Vårt krav er enkelt: La sykelønnsordningen bestå! 

• Ingen kutt – ingen svekkelser: Alle arbeidstakere skal ha rett til 100 % lønn ved 

sykdom fra første dag. Dette er ikke et privilegium, det er en grunnleggende rettighet. 

• Forebygging fremfor straff: Arbeidsgivere må ta sitt ansvar. God tilrettelegging, 

trygghet på jobben og tidlig dialog er nøkkelen til lavere sykefravær – ikke kutt i 

rettigheter. 

• Styrket oppfølging: La oss bekjempe misbruk med bedre oppfølging fra NAV og 

arbeidsgivere, i stedet for å ramme de mange som trenger denne ordningen. 

 

Hva står på spill? 

Sykelønnsordningen handler om mer enn penger. Den handler om trygghet, verdighet og 

tillit. Når vi svekker denne ordningen, svekker vi også samholdet i samfunnet. 



 

 

Se for deg et arbeidsliv der syke arbeidstakere ikke våger å bli hjemme, der folk må gå på 

jobb selv når de er for dårlige til det, og der økonomisk utrygghet blir en del av hverdagen. 

Det er ikke det Norge vi vil ha. 

Å kutte i sykelønnsordningen er å angripe selve fundamentet for et inkluderende og rettferdig 

arbeidsliv. Vi vet at solidaritet fungerer. Når vi løfter hverandre opp, får vi også et sterkere og 

mer produktivt arbeidsliv. 

Dette er en kamp for hele Norge 

Sykelønnsordningen er ikke bare en sak for arbeidstakere. Den er et verdivalg som angår 

oss alle. Vil vi ha et samfunn som setter mennesker foran økonomiske kalkyler? Eller vil vi ha 

et samfunn som lar de svakeste betale prisen for budsjettkutt? 

Vi står fast: Sykelønnsordningen er ikke til forhandling! 

Denne kampen handler om rettferdighet, om et samfunn som ikke svikter når vi trenger det 

som mest. Nå er tiden for å stå samlet. For oss handler dette om hva slags samfunn vi 

ønsker å leve i – et samfunn der vi tar vare på hverandre. 

Med denne uttalelsen oppfordrer vi alle fagforeninger, arbeidstakere og politiske partier som 

setter fellesskap og solidaritet høyt, til å stå sammen med oss. 

Trygghet. Rettferdighet. Solidaritet. Dette er vår kamp! 

 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets innstilling Vedtas og oversendes årsmøte i Østfold AP. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

Forslag 8: 

For en rettferdig og forutsigbar strømpris 

Stabil tilgang på rimelig kraft har vært en grunnleggende forutsetning for utviklingen av den 

norske velferdsstaten, for industrien vår og for vanlige folks økonomi. Den urolige tiden vi nå 

lever i har vist hvordan et uregulert kraftmarked og markedskreftenes manglende evne til å 

sikre stabile priser rammer både husholdninger og bedrifter hardt. De kraftige svingningene i 

strømprisene skaper økonomisk usikkerhet, svekker tilliten til systemet og truer 

arbeidsplasser. 

Derfor mener vi i Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag at tiden er moden for en ny kurs i 

kraftpolitikken. 

Vi foreslår å avvikle den nåværende strømstøtteordningen og innføre et statlig monopol 

på strømsalg gjennom Statnett. I praksis vil dette bety at strømselskapene selger strøm til 

Statnett, som blir den eneste forhandleren ut til forbrukerne. 

Hovedprinsippene i vårt forslag er: 

1. Statlig makspris: Statnett fastsetter en makspris for strøm, som sikrer forutsigbarhet 

og stabilitet for både husholdninger og næringsliv. 



 

 

2. Solidarisk energiansvar: Løsningen sikrer at Norge fortsatt opprettholder vårt 

solidariske ansvar i Europa, samtidig som vi tar kontroll over vårt eget kraftmarked. 

3. Forutsigbare priser: Statlig kontroll demper de prisdrivende effektene som skapes 

av internasjonal uro og spekulasjon, og gir mer rettferdige og stabile strømpriser. 

4. Enkelhet og rettferdighet: Et monopol på strømsalg forenkler dagens fragmenterte 

marked, der forbrukerne ofte blir lurt inn i kompliserte avtaler med uklare vilkår og 

skjulte kostnader. 

En stabil og rettferdig strømpris er nødvendig for: 

• At vanlige folk skal kunne leve anstendig uten frykt for skyhøye strømregninger. 

• At bedrifter skal ha forutsigbare rammevilkår som sikrer konkurransekraft og 

arbeidsplasser. 

• At fellesskapets ressurser forvaltes til det beste for samfunnet, ikke for private 

profittinteresser. 

 

Vi må ta tilbake kontrollen over vår viktigste felles ressurs: kraften. 

Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag støtter dette forslaget som et tydelig sosialdemokratisk 

tiltak for mer rettferdighet, trygghet og stabilitet i strømforsyningen. Vi oppfordrer 

Arbeiderpartiet til å ta dette forslaget videre i den nasjonale strømdebatten, for å sikre en 

kraftpolitikk som tjener fellesskapet – ikke spekulanter. 

For trygghet, rettferdighet og stabilitet – for folk flest 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets innstilling Flertallet i styret ønsker å avvise forslaget mote én blank 

stemme. 

Innspill fra årsmøtet Vidar Schei reiste forslaget på nytt. 

Vedtak Partistyrets innstilling ble vedtatt mot 19 stemmer 

 

Forslag 9: 

For et sterkt og levende Arbeiderparti – fellesskap, demokrati og trygghet i sentrum 

Fredrikstad Arbeiderparti står overfor en viktig tid. Vi må styrke partiet vårt fra grasrota, 

bygge bro mellom ledelsen og medlemmene, og sikre at partiets politikk og arbeid er tydelig 

forankret i fellesskapets verdier. For å møte framtidens utfordringer og gjenopprette tilliten 

blant medlemmene, må vi prioritere inkludering, demokrati og handling. 

Grasrota – hjertet i partiet vårt 

Som sosialdemokrater vet vi at styrken i Arbeiderpartiet ligger i nærheten mellom ledelse og 

medlemmer. Grasrota er fundamentet vi bygger på – de lokale partilagene og medlemmene 

er selve hjertet i partiet. Når kontakten svekkes, mister vi ikke bare medlemmer, men også 

den energien og retningen som gjør oss til en bevegelse for folk flest. 

Det er avgjørende at vi revitaliserer partidemokratiet ved å styrke grasrotas innflytelse. Vi må 

sikre regelmessige møtepunkt mellom ledelsen og partilagene, der ideer og bekymringer kan 



 

 

deles åpent. Dette handler ikke bare om organisatorisk styrking – det handler om ideologisk 

forankring. 

Fra ord til handling – et levende partidemokrati 

Vedtak og uttalelser fra årsmøtet skal ikke ende opp i en skuff. De representerer stemmene 

til medlemmene våre, og det er vår plikt å følge opp med handling. Vi må sørge for at 

vedtakene integreres i programarbeidet og implementeres med tydelige tidslinjer og 

oppfølging. Dette er ikke bare en organisatorisk nødvendighet – det er en ideologisk 

forpliktelse til å styrke vårt fellesskap og demokratiet internt i partiet. 

 

Fysiske møter for ekte fellesskap 

Digitale møter har sin plass, men de kan aldri erstatte kraften i fysiske møter. Når vi møtes 

ansikt til ansikt, bygger vi ikke bare politikk – vi bygger også tillit, forståelse og fellesskap. 

Fysiske møter er nødvendige for å inkludere alle medlemmer, spesielt de som har vært 

partiets ryggrad i tiår, men som kanskje mangler digital kompetanse. 

Vi oppfordrer Fredrikstad Arbeiderparti til å prioritere fysiske medlemsmøter og tilrettelegge 

digitale løsninger som et supplement, ikke en erstatning. Ved å møte hverandre skaper vi 

arenaer for samarbeid og bygger broer mellom generasjoner. 

Et sterkt fellesskap for framtida 

Når vi styrker partilagene, revitaliserer partidemokratiet og sørger for trygg infrastruktur, 

styrker vi ikke bare Arbeiderpartiet – vi styrker hele Fredrikstad. Som sosialdemokrater 

handler vår politikk alltid om mennesker: om å bygge et samfunn der alle føler seg sett, hørt 

og inkludert. 

Dette er vår visjon for Fredrikstad Arbeiderparti: 

• Et parti som setter grasrota i sentrum og bygger tillit mellom medlemmer og ledelse. 

• Et parti som leverer på vedtak og viser at vi tar fellesskapets verdier på alvor. 

• Et parti som prioriterer trygghet og bærekraft, både i partiet og i samfunnet rundt oss. 

 

Fredrikstad Arbeiderparti skal være en bevegelse som ikke bare snakker om endring, men 

som skaper den. La oss sammen sikre at partiet vårt er sterkt, inkluderende og levende – for 

Fredrikstad, for framtida og for folk flest. 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets innstilling Vedtas. Oversendes nytt styre. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

 

 

 



 

 

Forslag 10:  

Trygge veier for alle – Bedre skilting og tydelige alternativer rundt Borgarveien nå! 

Som sosialdemokrater vet vi at et trygt og inkluderende lokalsamfunn krever gode løsninger 

for infrastruktur. Borgarveien på Østsiden har opplevd betydelig utvikling de siste årene, med 

økt trafikk som følge av nye institusjoner og butikker. Dette krever ansvarlig handling for å 

sikre at fotgjengere og syklister kan ferdes trygt – uten nødvendigvis å bygge en ny gang- og 

sykkelvei. 

Borgarveien: Et område i vekst, men med behov for bedre løsninger 

Østsiden sykehjem og andre virksomheter i området har gjort Borgarveien til et knutepunkt. 

Men samtidig har økt trafikk skapt utfordringer for de myke trafikantene. Det finnes allerede 

gode alternativer for gående og syklende rundt Borgarveien, men manglende skilting og 

informasjon gjør at mange ikke benytter disse. 

Som fellesskap har vi et ansvar for å gjøre det enklere for alle å velge trygge og bærekraftige 

ferdselsveier. Bedre skilting og tydeliggjøring av trygge gang- og sykkelruter er et raskt, 

effektivt og bærekraftig tiltak som kan gi umiddelbare forbedringer for sikkerheten i området. 

Trafikksikkerhet – et sosialdemokratisk ansvar 

Som sosialdemokrater handler vår politikk om mennesker. Det handler om å sikre at barn 

kan gå trygt til skolen, at eldre kan ferdes uten frykt, og at syklister har gode og trygge 

alternativer. Men vi må også være ansvarlige i hvordan vi bruker fellesskapets ressurser. 

Ved å fokusere på bedre skilting og informasjon, kan vi raskt forbedre sikkerheten i området 

uten store og langvarige investeringer. Dette er en løsning som tjener både miljøet og 

fellesskapet, samtidig som vi viser at politisk handling kan være både effektiv og 

inkluderende. 

Vårt krav til kommunen 

Fredrikstad Arbeiderparti krever at kommunen: 

1. Setter i gang en plan for bedre skilting og informasjon rundt Borgarveien, slik at 

gående og syklende enkelt kan finne de tryggeste rutene. 

2. Gjennomfører en grundig kartlegging av eksisterende gang- og sykkelveier i området 

for å identifisere behov for oppgraderinger eller justeringer. 

3. Vurderer oppgradering av gang- og sykkelrutene som allerede eksisterer, med fokus 

på universell utforming og god belysning. 

En sosialdemokratisk visjon for trygg ferdsel 

Dette handler ikke bare om Borgarveien – det handler om hvordan vi som fellesskap 

prioriterer trygghet og fellesskapets beste. Ved å tydeliggjøre trygge alternativer og gjøre 

dem tilgjengelige for alle, kan vi skape en by der mennesker, ikke biler, har prioritet. 

Fredrikstad Arbeiderparti står for løsninger som er forankret i fellesskapets verdier. La oss 

sammen sørge for at ingen føler seg usikre når de beveger seg i vår by. Bedre skilting og 

tydelige alternativer rundt Borgarveien er ikke bare et ønske – det er et ansvar vi som 

fellesskap må ta. 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

 



 

 

Partistyrets innstilling Vedtas. Oversendes bystyregruppa for oppfølging. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

Forslag 11: 
 

For raskere og bedre kommunale boliger – handling, ikke ventetid! 

Som sosialdemokrater står vi alltid på fellesskapets side. Alle innbyggere i Fredrikstad 

fortjener et trygt og verdig sted å bo. Kommunens mange leiligheter og boliger er en viktig 

del av velferdsapparatet vårt, men dagens system for vedlikehold og oppgradering er både 

tungrodd og uverdig. For mange står kommunale boliger tomme altfor lenge mellom 

beboere, og altfor mange bor under standarder som ikke samsvarer med den verdigheten vi 

som fellesskap ønsker å tilby. 

Et ineffektivt system som koster fellesskapet dyrt 

Når en kommunal bolig står tom i flere måneder før en ny beboer kan flytte inn, taper 

kommunen ikke bare leieinntekter, men også muligheten til å gi flere innbyggere tak over 

hodet. Dette skyldes et tungvint system der oppussing og reparasjoner må settes ut på 

anbud eller konkurranser mellom selskapene med rammeavtaler. Prosessene tar for lang tid, 

er byråkratiske og fordyrende. 

Samtidig ser vi at mange som allerede bor i kommunale boliger lever under uverdige forhold. 

Dårlig vedlikehold, manglende oppgraderinger og treg respons fra kommunen fører til at folk 

opplever at de betaler for mye for lite. For de med funksjonsnedsettelser kan dette være 

direkte skadelig, når boligen ikke tilpasses deres behov. 

En løsning for verdighet og effektivitet 

Fredrikstad Arbeiderparti mener tiden er overmoden for å ta grep. Vi krever at kommunen 

investerer i egne fagfolk – malere, snekkere, elektrikere og rørleggere – som kan jobbe 

direkte med oppgradering og vedlikehold av de kommunale boligene. Dette vil ikke bare 

redusere ventetiden på ledige boliger, men også heve standarden for de som allerede bor 

der. 

Ved å ansette egne fagfolk kan kommunen: 

• Redusere ventetiden mellom fraflytting og innflytting til maks én måned. Dette 

vil øke leieinntektene betydelig og sikre raskere tilgang til boliger for de som trenger 

det. 

• Sikre raskere utbedringer og oppgraderinger i bebodde boliger, slik at 

innbyggere opplever en standard som samsvarer med leien de betaler. 

• Utføre forebyggende vedlikehold på andre kommunale bygg i perioder med lav 

arbeidsmengde på boligene. 

 

Dette er en løsning som på sikt kan være selvfinansierende. Kortere tomperioder betyr økte 

inntekter, mens bedre vedlikehold gir mer effektive og bærekraftige løsninger på lang sikt. 



 

 

 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets innstilling Vedtas. Oversendes bystyregruppa for oppfølging. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

 

Forslag 12: 

Idrettsrådene – fellesskapets motor i idretten 

Siden etableringen i 1971 har idrettsrådene sørget for rettferdig fordeling av spillemidler og 

bidratt til å utvikle anlegg og prosjekter som gir samfunnsverdi langt utover idretten selv. I 

dag er idrettsrådene avgjørende for samarbeid mellom idretten og kommunene. Det er 

gjennom dette samarbeidet vi ser resultatene: fra nye idrettsanlegg til inkluderende 

prosjekter som aktivitetsguider og skole-idrett-samarbeid. 

Men mens oppgavene har vokst, har finansieringen stått på stedet hvil. Mange idrettsråd er 

avhengige av usikre midler fra år til år, noe som skaper uforutsigbarhet og svekker deres 

mulighet til å planlegge og levere de tjenestene lokalsamfunnene trenger. 

En løsning som styrker fellesskapet 

Fredrikstad Arbeiderparti mener at idrettsrådene trenger trygg finansiering for å kunne 

opprettholde og videreutvikle sin viktige rolle i lokalsamfunnet. Vi foreslår en ordning der 

idrettsrådene sikres en stabil grunnfinansiering gjennom en fast linje i kulturbudsjettet. Vårt 

forslag er at kommunene tilgodeser idrettsrådene med 15 til 20 kroner per innbygger årlig. 

Dette tiltaket vil ikke øke statsbudsjettets totale kostnader, men omdisponere midler innenfor 

kulturbudsjettet. For større kommuner vil dette sikre at idrettsrådene kan operere effektivt, 

mens mindre kommuner kan dra nytte av interkommunalt samarbeid for å dele ressursene. 

Hvorfor dette er nødvendig nå 

1. Trygghet og forutsigbarhet: En fast finansieringsordning vil gi idrettsrådene 

mulighet til å planlegge langsiktig, styrke sine ressurser og fokusere på 

samfunnsnyttige tiltak i stedet for å kjempe for årlig drift. 

2. Rettferdig fordeling: Idrettsrådene er garantisten for at midler og anlegg fordeles 

rettferdig i lokalsamfunnene. Uten dem risikerer vi at særinteresser tar over. 

3. Samfunnsverdi: Idretten skaper folkehelse, inkludering og glede. Idrettsrådene 

sikrer at disse verdiene når ut til alle – uavhengig av alder, funksjonsevne eller sosial 

bakgrunn. 

4. Sterkere samarbeid med kommunene: Med bedre ressurser kan idrettsrådene 

styrke samarbeidet med kommunene, noe som gir bedre resultater for både idretten 

og fellesskapet. 

Et løfte for idretten og fellesskapet 



 

 

Fredrikstad Arbeiderparti støtter en sentral finansiering av idrettsrådene gjennom 

kulturbudsjettet. Dette er ikke bare en investering i idretten, men i fellesskapet som helhet. 

Idrettsrådene er en av grunnpilarene i Norges største folkebevegelse, og deres arbeid må 

støttes med midlene de fortjener. 

Vi oppfordrer Arbeiderpartiet til å stå i front for dette viktige arbeidet, og sikre at 

idrettsrådenes innsats for rettferdighet og inkludering får en plass i partiets politiske 

prioriteringer. 

Idretten er mer enn aktivitet – den er fellesskap, glede og trygghet. Nå er det på tide å gi 

idrettsrådene den stabiliteten de trenger for å fortsette å være limet i norsk idrett og 

lokalsamfunn. 

 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

 
Partistyrets innstilling Vedtas. Oversendes bystyregruppa for oppfølging. 

Innspill fra årsmøtet Oversendes Østfold Arbeiderparti 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

Forslag 13: 

 

Gang og sykkelvei Glosli Vest til Byens Marker 

Vi vil også i år få fremme forslag om gang – og sykkelvei på Torsnesveien FV107. 

Vi ønsker en trygg jobb- og skole- vei, og mener det må anlegges gang- og  

sykkelsti på hele strekningen fra Byens Marker til Glosli Vest. 

Dette gjelder sykkelhovedplanens rute 4.3, og prosjektet kan være ett mulig tiltak i Bypakke 

Nedre Glomma. Vi håper Fredrikstad Arbeiderparti trykker på videre i de rette instanser i 

fylket. 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets innstilling Vedtas. Oversendes årsmøtet i Østfold Arbeiderparti. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

Forslag 14: 

Torsnes sykehjem 

Torsnes sykehjem er dessverre bestemt nedlagt sommeren 2025. 



 

 

Vi har tidligere kommet med forslag om at bygget kan gjøres om til omsorgsboliger for eldre, 

noe vi fortsatt ønsker å fremme. Det viktigste er at det fortsatt er kommunal drift i dette 

bygget. Da vi mener at det er meget viktig for bygda vår. 

 

Partistyret sin innstilling: Vedtas. Oversendes bystyregruppa for oppfølging. 

Innsendt av: Østre Fredrikstad Arbeiderpartilag 

Partistyrets innstilling Vedtas. Oversendes nytt styre. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

Forslag 15: 
 
Kjernekraft inn i energimiksen 

Som et eksempel på den utilstrekkelige kraftsituasjonen, blir det hevdet at den nye 
næringsparken i Borge – Viken Park – kun kan sette i gang første byggetrinn på et 
200 målstort område. De øvrige byggetrinnene må vente helt til 2040 grunnet for lite 
tilgjengelig kapasitet på elektrisk kraft. Samme problematikk hører vi også om når det 
gjelder Øra-området. Kraftunderskuddet er med andre ord i ferd med å ta kvelertak 
på næringsutviklingen i Nedre Glommaregionen. Denne utfordringen vil nok gjøre 
seg gjeldende mange andre steder i landet også. 
  
Regjeringen arbeider med en storstilt satsing på fornybar energi ved hjelp av 
havvindmøller. Dette får motbør fra fiskerinæringen da denne mener at slik 
infrastruktur vil være i veien for fisket i slike områder. På land er vindmøller i kommet 
i konflikt med reindriftsnæringen og ønsket om å verne naturlandskapet mot store 
inngrep. Satsingen på vindmøller enten det er til havs eller på land synes derfor å bli 
mer og mer upopulært. Dessuten er det jo selvsagt slik at vindturbiner produserer 
kraft kun når det blåser. Og, hvordan håndterer man avfallet (f.eks. vingene) når 
møllene har snurret i 20 år? 
  
Vannkraft er en flott, fornybar energikilde. Problemet er at det meste av de ikke-
fredede vassdragene allerede er utbygd. Fornyelse av vannturbiner kan selvsagt 
bidra noe, men på langt nær nok til å løse det kommende kraftunderskuddet. Så har 
vi solkraft ved hjelp av solcellepaneler. Disse produserer bra med strøm når sola 
skinner. Vi bor i et land der vi har mer bruk for elektrisitet i den mørke årstiden enn 
om sommeren når forhåpentligvis sola skinner. Men solenergi bør uansett være en 
del av energimiksen i tillegg til den mer stabile og forutsigbare kraftforsyningen. 
Hvordan løser vi så fremtidens energibehov? 
  
Vi mener at det nå bør tenkes nytt i forhold til kjernekraft. Dette er en ikke-
forurensende måte å produsere elektrisk kraft på. Det må snarest gis 
forskningsmidler til å utvikle kompetanse på såkalte «små modulære reaktorer». 
Moderne kjernekraftverk er av et helt annet kaliber enn den som eksploderte i 
Tsjernobyl i 1986. De kan anlegges på områder som ikke utfordrer 
naturverninteresser som f.eks. gamle industritomter. Plassbehovet kan begrense seg 
til f.eks. 400 mål. Små modulære reaktorer kan ha en effekt på 300 MW. Hvis man 



 

 

bygger fire reaktorer i et slikt kraftverk, vil dette kunne forsyne 600.000 husstander 
ren energi. Da kan også næringslivet rundt et slikt kraftverk få glede av «kortreist» 
kraft. 
  
Hva med avfallsproblematikken vil noen spørre. Her er det innarbeidet gode rutiner: 
Brukt brensel blir kjølt ned og settes på et midlertidig lager i 30-40 år for å minimere 
radioaktiviteten. I løpet av den tiden forsvinner 99,9 prosent av radioaktiviteten. 
Avfallet lagres deretter i kapsler 400-500 meter under bakken. Kapslene forsegles 
med bentonitt. Et annet alternativ er å senke avfallet i brønner 1000-4000 meters 
dybde. Vi mener derfor at hovedargumentet mot utbygging av kjernekraft ikke lenger 
står seg. Skal vi klare å møte fremtidens energibehov med en ren og forutsigbar 
kraft, må vi også ta kjernekraft i bruk her til lands. Denne vil da komme i tillegg til 
vann- vind- og solkraft. 
  
Forslagsstiller: Rolvsøy og Lisleby 
 
Forslag til vedtak: Arbeiderpartiet skal være en pådriver for at også kjernekraft skal 
utgjøre en viktig del av energimiksen. 
 
 

Partistyrets innstilling Flertallet i partistyret ønsker å vedta forslaget, mot én blank 

stemme. Oversendes årsmøtet i Østfold Arbeiderparti. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Vedtatt mot fire stemmer 

 
 
 

Forslag 16: 
  
Fjerning av mva. på kommunale avgifter 

Da svært mange av landets innbyggere opplever at deres hverdag har blitt adskillig 
dyrere de senere årene ville det hjulpet litt at de kommunale avgiftene blir fritatt for 
merverdiavgift.  
  
Etter at kommunene har fått pålegg om bedre rensing av nitrogen i avløpsvannet, må 
det bygges nye renseanlegg (f.eks. i Fredrikstad) i mange kommuner. Dette sammen 
med et stort behov for å bytte ut gamle vann- og kloakkrør i bakken, fører til store 
hopp i de kommunale avgiftsgebyrene de nærmeste årene. Et enkelt grep for å 
begrense noe av totalsummen på de kommunale fakturaene er å fjerne 
merverdiavgiften. 
 
Forslagsstiller: Rolvsøy og Lisleby 
  
Forslag til vedtak: Arbeiderpartiet skal foreslå at mva. fjernes fra de kommunale 
avgiftsgebyrene for vann, avløp og renovasjon. 
 
 



 

 

Partistyrets innstilling Vedtas og oversendes årsmøtet i Østfold Arbeiderparti. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 
 

Forslag 17: 
 
Forslagsstiller: Partistyret i Fredrikstad Arbeiderparti 
 
Styret i Fredrikstad Arbeiderparti nedsetter en arbeidsgruppe på inntil 3 personer 
som gjennomgår våre vedtekter og fremmer forslag om eventuelle endringer til 
årsmøtet i 2026. Partistyret utarbeider en handlingsplan som sendes ut til alle 
medlemmer for å skape forutsigbarhet for aktiviteten i partiet. 
 
 
Partistyrets innstilling Vedtas. Oversendes nytt styre. 

Innspill fra årsmøtet Ingen 

Vedtak Enstemmig vedtatt 

 

 
Forslag 18: 
 
Forslagsstiller: Styret i Fredrikstad AP 
 
Fredrikstad AP vil ha ny videregående skole på Værste 
 
Østfold Fylkeskommune har ikke realisert en eneste ny skole siden 90-tallet, men 
kun lagt til 
bebyggelse til eksisterende skoler og bygd om eldre anlegg. Til sammenligning 
realiserte Sør-Trøndelag fem nye skoler med til sammen 120 000 m2 med nybygg i 
perioden 2010-2020, i tillegg til flere nybygg og oppgraderinger i tråd med deres 
skolebruksplan. Vestfold har i samme periode realisert 2-3 nye videregående skole. 
 
Allerede i skolebruksplanen for Østfold Fylkeskommune (2015) ble det påpekt at 
Østfold har 
tradisjon for klipp og lim, og lapping på eldre skole anlegg. Erfaringene med dette var 
at man «sparte seg til fant», og at dette skulle unngås i videre utvikling av 
skoleanleggene. 
 
Et stort antall norske fylkeskommuner har realisert nye skoleanlegg de siste 10-20 
årene. Skal virkelig ikke Fredrikstad få en tilsvarende satsning på og tilretteleggelse 
og oppgradering, når behovet er så prekært, og ventetiden har vært så lang? I hvor 
mange år skal våre elever leve i midlertidige lokaler med løpende ombygging, støy 
og anleggstrafikk. 
 



 

 

Skoleplassering ble konkurranseutsatt i en åpen tomtekonkurranse i 2017 med 
mange 
tilbydere, hvor både løsninger på Trosvik, Nygaardsgata og Sykehusområdet m.m. 
ble vurdert og valgt bort. Hva ønsker man å oppnå med en ny runde? 
 
Nytt skolebygg på Værste vil kunne realiseres mens midlertidig anlegg på Cicignon 
er i drift, 
og vil derfor ikke påvirke eller belaste pågående virksomhet ved skolen med 
ytterligere 
ulempe knyttet til støy, trafikk, omrokkering og arealbeslag. 
 
Tomta har vi kjøpt, området er regulert for skole og klart til å bygges på. 
Dette er raskeste vei til mål for våre elever som har hatt dårlig skole i mange år, 
alternativet på Cicignon krever mange år med omreguleringer.  
 
Fredrikstad AP ønsker at fylkeskommunen bygger ny videregående skole på Værste, 
som vedtatt tidligere. 
 
Partistyret sin innstilling: Vedtas. Oversendes fylkestingsgruppa. 

 

Partistyrets innstilling Vedtas. Oversendes fylkestingsgruppa. 

Innspill fra årsmøtet Vidar Schei forslo at ordet «ønsker» i siste setning erstattes 

med «krever». 

Vedtak Enstemmig vedtatt, med foreslått endring. 

 

 

7. Valg 

Innstilling fra valgkomiteen 

Styret 

Leder:     Kristian Flodin – ikke på valg 

Nestleder:    Mona Mathisen – ny 2 år 

Kasserer:    Victor Kristiansen – 2 år 

Sekretær:    Hege Dubec – ikke på valg 

Medlemsansvarlig:   Simon Laabak – ny 1 år 

Kvinnepolitisk ansvarlig:  Anita Gretland Karlsen – ikke på valg 

Styremedlem:   Jaran Berg – ikke på valg 

Styremedlem:   Mohamed Warsame – 2 år 

Styremedlem:   Terje Moland Pedersen – ny 2 år 

 



 

 

Varamedlemmer 1 år 

Varamedlem:   Filsan Warsame 

Varamedlem:   Dana Ghazi  

Varamedlem:   Hanne Ellingsen  

Varamedlem:   Ole-Petter Jervel Hansen (Ny)  

Varamedlem:   Torhild Kuran (Ny) 

 

Faglig/politisk samarbeidskomité 

Medlemmer:   Partileder, nestleder og gruppeleder 

Varamedlemmer:        Gruppenestleder, Anita Gretland Karlsen (Ny) og Nils A. Magerøy  

 

Her kom det en endring fra valgkomitéens leder om at nestleder erstattes med 

gruppesekretær. 

 

AOFs årsmøte og representantskap  

Representant:  Medlemsansvarlig  

Vara:    Hanne Ellingsen  

 

 

Østfold Arbeiderpartis representantskap 

Nils Are Magerøy 

Anita Gretland Karlsen  

Mohamed Warsame  

Filsan Warsame  

Mohammed Amaleti Abdi 

Hanne Ellingsen 

Terje Moland Pedersen 

Torhild Kuran 

Kristian Flodin 

 

Vara:  

Ole Haabeth 

Terese Troy Prebensen 



 

 

Mona Mathisen 

Rune Fredriksen 

Hege Dubec 

Jaran Berg 

Voica Imrik 

Vidar Schei 

Anne Marit Godal 

Nicolay W. Storvik 

Kari Agerup 

Simon Laabak 

Svein-Roald Hansen  

Siri Martinsen 

Jon Ivar Nygård 

 

Østfold Arbeiderpartis årsmøte 

Siri Martinsen   

Kristian Flodin 

Anne Marit Godal  

Victor Kristiansen 

Hege Dubec 

Mona Mathisen 

Jaran Berg 

Anita Gretland Karlsen  

Mohamed Warsame 

Simon Laabak 

Vidar Schei 

Atle Ottesen 

Filsan Mohamed Seleban Warsame  

Terje Moland Pedersen  

Hanne Ellingsen  

Nils Are Magerøy  

Kari Agerup  



 

 

Rune Fredriksen 

Voica Imrik 

Terese Troy Prebensen 

Mohamed Amaleti Abdi 

Alexander Elyounoussi 

Torhild Kuran 

Hilde Sandmæl  

Vara, menn: 

Tor Arne Solbakken 

Svein Roald Hansen 

Ole-Petter Jervel Hansen 

Svein Sætre 

Alf Reidar Olsen  

Ole Haabeth 

John Fredrik Olsen 

Arild Larsen 

Ingar Karlsen 

Tor Erik Skovly 

Henning Wilhelmsen 

Jon-Ivar Nygård  

 

Vara, kvinner: 

Kirsten Mostad Pedersen    

Ann Cathrin Becken    

Marit Haabeth 

Elfet Selaci  

Lisbeth Sandbæk 

Lene Paulsen 

Caroline Andres 

Mariann Bekkevold Hovda 

Karin Pettersen Brorstrøm 

Anne Berit Nygård  



 

 

Lisa Skaret  

 

Fanebærere/fanevakter 1. mai   

Victor Kristiansen 

Georgi Gulliksen 

Hanne Ellingsen  

Mangler en kvinne 

Endringsforslag: Her kom det forslag om Mona Mathisen: Vedtatt 

 

1. mai-komitéen  

Ole Petter Jervell Hansen og leder av kvinnenettverket 

Vara: Simon Laabak 

Vara for kvinnenettverket: Maria Imrik 

 

Her kom det forslag på at Ole Petter Jervell Hansen og Simon Laabak bytter plass: 

Vedtatt 

 

Arbeiderpartiets landsmøte (Velges av ØAP)  

Kristian Flodin 

Mona Mathisen   

Her ble det foreslått at Hege Dubec og Victor Kristiansen legges til på denne lista: 

Vedtatt 

 

Arbeiderbevegelsens kulturnettverk  

Anne Marit Godal, Simon Laabak 

 

Revisorer 

Gerd Nordaas og Kai Øystad 

Vara: John Fredrik Olsen og Terese Troy Prebensen 

 

Partistyrets innstilling til ny valgkomite: 

Rune Fredriksen (leder) 

Anne Marit Godal 



 

 

Hashim Abdi 

Kari Agerup 

Kvinnekontakt, AUF og Faglig/politisk tiltrer valgkomiteèn.  

 

 

 

Valgkomitéens innstilling ble enstemmig vedtatt, med endringene som er beskrevet i lista 

over. 

 

Kristian Flodin takket for et godt møte, takket av avgåtte styremedlemmer, dirigent og 
referent og hevet møtet kl. 16.00. 

Styret får fullmakt til å godkjenne årsmøteprotokollen.   

Denne protokollen godkjennes og verifiseres til å være i henhold til Arbeiderparti 
sine vedtekter av:  

 

_______________________________  

 (sign. og dato)  

__________________________________  

 (sign. og dato)  

__________________________________  

 (sign. og dato)  

 

 

 

Referent 

 

Mona Mathisen, 25.01.2024 


